
 

توسعه     بیش از 7هزار متر شبکه آب رسانى
مدیر امور آبفاى شهر صفادشت خبر داد:

 شهر صفادشت یکى از مناطق وسیع ازنظر 
جغرافیایى و ازنظر کمبود آب جزو مناطق 
حساس استان تهران محسوب مى شود. این 
منطقه در گذشته کشتزارهاى کشاورزى 
زیادى داشته که متأسفانه امروز به دلایل 
بسیارى خبرى از این کشتزارها به صورت 
گسترده نیســت و تنها بخشــى از آن ها 
برجاى  مانده اســت. دراین بین مسئولین 
در همه ادارات امروز دست به دســت هم 
داده اند تا در حفظ آب و اســتفاده صحیح 
از این مایه حیات اقدامات و تدابیر ویژه اى 
بیندیشــند. این در حالى اســت که در 
تابستان امســال کمبود منابع انرژى برق 
که در پى آن سبب افت فشار شبکه توزیع 
آب مى شد، یکى از بزرگ ترین مشکلات 
مناطق اســتان تهران به ویژه این منطقه 
محسوب مى شد. محمد براتى در ابتداى 
سخنان خود با بیان مشکلاتى که در تأمین 
آب و کم آبى این منطقه در تابستان امسال 
انجام شد یکى از مســائل مهم روز کشور 
را کم آبى و مشکلات مربوط به آن عنوان 
کرد؛ سپس به ارائه گزارشــى از اقدامات 
انجام شــده در حوزه آب و فاضلاب در این 
منطقه پرداخت و گفــت: به رغم اینکه در 
سال گذشته تمهیدهایى در حوزه افزایش 
دبى آب مسکن مهر صفادشت، با ورود یک 
حلقه چاه به مدار بهره بردارى انجام شــد 
و دبى آب را از 40 لیتر بر ثانیه به 52 لیتر 
بر ثانیه رســاندیم، ولى کمبود انرژى برق 

و خاموشــى هاى مکرر مشکلات اساسى 
را در تیرماه ســال جارى براى این منطقه 
ایجاد کرد که در بخشى از این منطقه مانند 
مسکن مهر صفادشــت در فازهاى 3 و 4 
شهروندان را با مشکلات عدیده اى روبه رو 
ساخت. او در ادامه ضمن اشاره به مشکلاتى 
که شن در آب مسکن مهر موجب نارضایتى 
شهروندان شده است، گفت: آبیارى غلط 
کشاورزان و نفوذ آب به لایه هاى نرم زمین و 
درنتیجه نفوذ خاك شسته شده به چاه هاى 
آب و انتقال آن به شبکه آب رسانى باعث 
شد که در مناطقى از مسکن مهر با مشکل 
وجود شــن در آب روبه رو شویم که سعى 
خواهد شد با شست وشوى شیرهاى بین 
مسیر و همچنین اقدامات مهندسى در این 
حوزه این مسئله رفع شود. او ادامه داد: در 
تابستان امسال مشکلات عدیده اى در حوزه 
آب ما را دچار محدودیت هاى خاص کرد؛ 
به طورى که در تیرماه تلاقى زمان کاشت و 
آبیارى ذرت پس از درو گندم با پیک مصرف 
شهر باعث روشن شدن همه چاه ها در این ماه 
از فصل گرم سال شده بود و قطعاً تأثیر بسیار 
مستقیمى بر فشار آب منطقه مى گذاشت و 
افت فشار در برخى از مناطق از 40 لیتر بر 
ثانیه به دوازده لیتر بر ثانیه کاهش داشت که 
سبب اختلال در توزیع مناسب آب شرب در 
شبکه آب رسانى شده بود. براتى خاطرنشان 
کرد: با هماهنگى هایى که با شــهردارى 
صفادشــت انجام دادیم چاهى به صورت 
امانى به مدار اضافه کردیم تا این افت شدید 
را مدیریت کنیم؛ همچنین در حال رایزنى 

هســتیم تا چاه دیگر را که نقطه یابى آن 
انجام  شده است تا پایان ســال 97 حفر و 
تجهیز کنیم تا تعداد چاه هاى آب رسانى 
براى مسکن مهر صفادشت از چهار حلقه به 

شش حلقه افزایش یابد.
آب صفادشت آبى سالم و پاك 
و با کمترین املاح و نیترات 

است
او تصریح کرد: باید به مــردم بگوییم که 
امروز با مشکل کم آبى روبه رو هستیم؛ اما 
با تمهیدهایى که به صورت شبانه روزى در 
سطح شهر صفادشت انجام گرفت امروز 
هیچ مشــکلى در این حــوزه در منطقه 
نداریم و ازنظر کیفیت آب نیز به رغم انجام 
آزمایش هاى مختلف باید عنوان کنیم که 
آب صفادشت آبى سالم و پاك و با کمترین 
املاح و نیترات است. براتى در ادامه سخنان 
خود با اشــاره به ظرفیــت تصفیه خانه 
فاضلاب صفادشت گفت: این تصفیه خانه 
با ظرفیت 7700 مترمکعــب با قراردادى 
بالغ بر پانزده میلیارد تومان اجرایى شــده 
است. براتى در ادامه با اشاره به رفع مشکلات 
خط انتقال چاه ها افزود: در زمستان سال 
گذشته شبکه ما با مشکل افت فشار روبه رو 
بود؛ به این منظور بیش از هفت کیلومتر 
شــبکه گذارى اجرا شــد که از این میزان 
1300 متر مربوط به خطوط انتقال چاه هاى 
جدید و مابقى توسعه و اصلاح شبکه توزیع 
را شامل مى شود. او افزود: هم اکنون تمام 
مخازن شهر صفادشــت به دیزل ژنراتور 
مجهز شده اند تا در زمان قطعى برق استارت 

و تأسیســات توزیع انتقال آب را به خوبى 
انجام دهند؛ البته در پیک مصرف امکان افت 
فشار وجود دارد؛ اما در حوزه قطع آب هیچ 
موردى نخواهیم داشت، یک حلقه چاه نیز 
در آینده نزدیک حفر خواهد شد که امید 
است تا اوایل سال آینده مورد بهره بردارى 
قرار گیرد. محمد براتى در ادامه ســخنان 
خود افزود: چیزى حدود 90درصد از آب 
شرب در بخش کشاورزى استفاده مى شود 
که این موضوع زمانى بیشــتر به چشــم 
مى خورد که بدانیم در گذشته نه چندان 
دور سطح آب در چاه هاى منطقه صفادشت 
30 تا 40 متر بود که با عــدم بارندگى در 
این ســال ها و کاهش ذخیره سفره هاى 
زیرزمینى امروز به 160 متر رسیده است. 

او خاطرنشــان کرد: محدودیت اصلى ما 
براى تأمین آب موردنیــاز تراکم چاه هاى 
کشاورزى و صنعتى اســت که این چاه ها 
در آینده مشکلات عمده اى را براى تأمین 
آب شرب شهر صفادشــت به بار خواهد 
آورد. براتى ضمن تأکید بر لزوم مدیریت 
مصرف آب از سوى شهروندان اظهار داشت: 
با توجه به نیاز آبى منطقه، تراکم جمعیتى، 
مهاجرپذیرى شهر صفادشت که افزایش 
تقاضاى آب شرب را در ســال هاى اخیر 
افزایش داده به این منظور طى یک ســال 
گذشته درمجموع هفت هزار متر توسعه و 
اصلاح شبکه انتقال آب اجرا و همچنین سه  
حلقه چاه آب شرب وارد مدار بهره بردارى

 شده است.

شهردار خمام در مراسم تجلیل از رسانه ها 
با بیان اینکه خبرنــگاران حقایق جامعه و 
مشکلات مردم را بیان مى کنند و به دنبال 
توسعه و تعالى جامعه هستند، تأکید کرد: 
از سرمایه گذاران و صاحبان طرح و اندیشه 
اســتقبال مى کنیم. موســى فکور افزود: 
هدف خبرنگاران آگاهى و امید بوده و مردم 
براى بیان و پیگیرى مشکلات و مسئولین 

براى انعکاس خدمات و عملکردشــان از 
خبرنگاران انتظار دارند کــه این موضوع 
وظیفه  خبرنگاران را ســنگین تر مى کند. 
وى اظهار داشت: دشــمنان با ابزارهایى 
همچون تحریم و دردست داشتن رسانه هاى 
معاند دائماً علیه نظام فعالیــت کرده و از 
تمام توطئه ها براى براندازى نظام و انقلاب 
استفاده مى کنند. وى با بیان اینکه نباید 
از آگاهى و آگاه شــدن مردم هراس داشته 
باشیم، خبرنگارى را به عنوان شغلى سخت، 
داراى جایگاهــى ارزشــمند و از معدود 

شــغل هایى دانســت که دغدغه  مردم را 
دنبال کرده و مشــکلات و کاستى ها را به 
گوش مسئولان مى رساند. فکور به اصلاح 
طرح هادى، دیواره گذارى بخشى از حریم 
رودخانه، سرپوشــیده کردن رودخانه در 
خیابان حافظ، پیگیرى بازسازى و اصلاح 
جاده هاى خمام به خشکبیجار و تازه آباد 
خواچکین به چوکام، اجراى طرح هر هفته 
پاك سازى یک محله، ایجاد گلخانه با هدف 
حرکت در مسیر اقتصاد مقاومتى و کاهش 
هزینه ها با تأمین گل هاى موردنیاز براى 
فضاى سبز شــهرى، برگزارى و مشارکت 
در اجراى برنامه هاى فرهنگى و مذهبى، 
جانمایى تابلوى آیت اله شهید ملامحمد 
خمامى در ورودى شهر، پیگیرى بازگشایى 
خیابان 18مترى، پیاده روســازى، ترمیم 
و روکش آســفالت، جدول گذارى خیابان 
شهید همت و... اشاره کرد و اظهار داشت: 
برگزارى مســابقه  عکاســى و همچنین 
جشنواره یخ دربهشت با هدف برندسازى 
و شناساندن ظرفیت هاى بخش خمام به 
مردم و گردشگران شهردارى خمام از دیگر 
اقدامات و برنامه هاى شهردارى خمام است.

 انتظار داریم خمــام با نگاه 
ویژه ترى نســبت به سایر 

شهرها دیده شود
شــهردار خمام تصریح کرد:  انتظار داریم 

با توجه به وســعت و جمعیتى که خمام 
دارد با نگاه ویژه ترى نسبت به سایر شهرها 
دیده شــود. وى ایجاد بازارچه تجارى در 
سطح شــهر خمام، با هدف ایجاد زمینه   
اشتغال براى مردم و درآمدى پایدار براى 
شهردارى را ازجمله برنامه هاى مهم دانست 
و افزود: استخر شــهردارى به عنوان یکى 
از منابع درآمدى شهردارى به شمار رفته 
و درآمــد آن در چندماه اخیر که مدیریت 
آن در اختیار شهردارى قرار گرفته نسبت 
به گذشته افزایش داشته و به مرز 20 الى 
25 میلیون تومان به صورت ماهانه رسیده 
است. فکور در خصوص به کارگیرى نیرو کار 
در شهردارى اظهار داشت: ما در شهردارى 
خمام ازنظر نیرو دچار مشکل بوده و چون 
شرایط جذب نیرو را نداریم، در این مورد با 
شورا مشورت کردیم که در ادامه چندتن از 
جوان هاى این شهر که داراى تخصص بودند 
به ما معرفى شــدند که البته به آنان اعلام 
کردیم شرایط جذب، بیمه و قرارداد وجود 
نداشته و به عنوان داوطلب در حوزه هایى 
که نیاز باشــد به کمک خواهند پرداخت. 
شهردار خمام خاطرنشان کرد: نیروهاى 
داوطلب تنها مبلغى در حــدود 200 الى 
300 هزار تومان به صورت ماهیانه به عنوان 
هزینه  ایاب وذهــاب دریافت مى کنند؛ اما 
همین موضوع با برخى انتقادها و شکایت ها 

به استاندارى و سازمان بازرسى همراه شده 
است؛ درحالى که در شهردارى خمام نیرویى 
درحال بازنشسته شدن وجود دارد که نیروى 
فنى براى جایگزینى وجود نداشته، بنابراین 
پیگیر موضــوع انتقال نیروهاى رســمى 
باسابقه، کارکشــته و چندمنظوره براى 
برطرف کردن برخى خلأها هستیم. فکور 
از به کارگیرى دو مشــاور براى شهردارى 
ســخن گفت و افزود: این افراد با حداقل 
حقوق دریافتى از برخى نیروهاى اجرایى 
شهردارى بیشترین فعالیت را دارند. رئیس 
جدید شوراى شهر خمام در این نشست 
با اشــاره به اینکه خبرنگاران از مشکلات 
مردم ســخن مى گوینــد، اما خــود نیز 
مشکلاتى دارند و گاهى بدترین برخوردها و 
ناملایمتى ها را به جان مى خرند، اما از تلاش 
دست برنمى دارند، تصریح کرد: مسئولین 
نگاه جدى ترى به مشــکلات خبرنگاران 
داشته باشند. مهدى عاشــورى افزود: اگر 
نقد منصفانه باشــد و به رفع مشــکلات 
مردم کمک کند، نباید جواب آن برخورد 
نامطلوب از سوى مسئولین باشد. عاشورى 
خاطرنشان کرد: متأســفانه نمایندگان 
مجلس به خمام کم توجه بوده و بسیارى 
از مســائل و مشــکلات همانند موضوع 
شهرستان شــدن خمام ناتمام رهاشده و 

تاکنون محقق نشده است. 

اعزام بیش از 900 مبلغ به سیستان وبلوچستانمراقب نفوذ در هیئت هاى مذهبى باشیم
ورامین- گروه استان ها: مدیرکل تبلیغات اسلامى استان تهران با بیان اینکه باید هیئت ها پیشتاز مقابله با آسیب هاى اجتماعى باشند، 
از این مراکز عزادارى خواست، مراقب نفوذى ها در هیئت ها باشند. حجت الاسلام سیدناصرالدین نورى زاده طى سخنانى گفت: همواره 
اسلام و کفر در طول تاریخ با یکدیگر تقابل داشته اند، امروز دشمن هم اسلام و هم انقلاب اسلامى را هدف قرار گرفته است. وى با بیان اینکه 
دشمن سعى دارد، اسلام مرتجع و خشن را به دنیا معرفى کند، گفت: این دشمنان از سوى دیگر شیعه و انقلاب اسلامى ایران را که الگوى 
موفقى از حکومت اسلامى است، هدف قرار دادند و قصد ایجاد تزلزل در پایه هاى این نظام دارند، مى خواهند بین امام و امت فاصله بیندازند؛ 
اما قطعاً موفق نمى شوند؛ چراکه ملتى که حسین(ع) دارد، همه چیز دارد و کسى که حسین(ع) ندارد، هیچ چیز ندارد و ملت ما در محرم 

با امام حسین(ع) و قرآن، عترت و همه خوبى ها و ارزش هاى اخلاقى تجدید عهد مى کنند.

سیستان وبلوچستان- گروه استان ها:  مدیرکل تبلیغات اسلامى سیستان وبلوچستان از اعزام بیش از 900 نفر از مبلغین 
و مبلغان به این استان در ایام محرم و صفر خبر داد.  حجت الاسلام عیسى بزمانى در نشست خبرى با اصحاب رسانه بیان کرد: 
برنامه هاى محرم امسال با محوریت مصوبه 603 شوراى عالى انقلاب فرهنگى خواهد بود که غنابخشى و محتوابخشى به فرهنگ 
عاشوراست که جامعه گره خورده با عاشورا باید پیام و محتواى محرم و عاشورا را به نحو احسن تبیین کنند و درواقع عمده ترین هدف 
غنابخشى به این محافل است. مدیرکل تبلیغات اسلامى سیستان وبلوچستان در ادامه گفت: مقابله با آسیب هایى که به این مراسم 
نزدیک است نیز از دیگر برنامه هاست که نباید با حقوق شهروندى تضاد داشته باشد و کسانى که اقدام به ایجاد ایستگاه هاى صلواتى 

در درون شهر مى کنند، باید توجه ویژه اى به حقوق شهروندى داشته باشند.         
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کشف 2 هزار قلم کالاى قاچاق 
در کرمانشاه

جانشین فرمانده انتظامى اســتان از کشف و توقیف 
دوهزار قلم کالاى قاچــاق به ارزش یک میلیارد ریال 
در کرمانشاه خبر داد. سرهنگ علیرضا مرزبانى اظهار 
داشــت: مأموران انتظامى حین کنترل خودروهاى 
عبورى در محور «کرمانشاه– کوزران» به یک دستگاه 
وانت نیسان آبی مشکوك و آن را متوقف مى کنند. وى 
افزود: در بازرسى از این خودرو، اقلام زیادى ظروف و 
اجناس خانگى مانند فلاکس، قابلمه، ماهیتابه، سرویس 
چاقو، سرویس قاشق و چنگال، کترى و قورى، لیوان، 
چوب لباسى، اسباب بازى، سفره و ظرف یک بارمصرف، 
گلدان تزئینى و... کشف شد. جانشین فرمانده انتظامى 
استان کرمانشاه با بیان اینکه طبق نظر کارشناسان 
ارزش ریالى این محموله مکشوفه یک میلیارد ریال 
برآورد شده است، گفت: در این رابطه یک نفر دستگیر 

و با تشکیل پرونده به مراجع قضایى معرفى شد.

افتتاح پروژه پرورش مرغ گوشتى 
در شهرستان صحنه

 

با حضور استاندار کرمانشــاه، رئیس سازمان جهاد 
کشاورزى استان کرمانشاه و جمعى از مسئولین محلى 
پروژه پرورش مرغ گوشتى در شهرستان صحنه افتتاح 
شد. دکتر شهبازى در حاشیه افتتاح این پروژه گفت: 
ظرفیت طرح مرغ گوشتى بیســت هزار قطعه است 
و طرح در روستاى چشــمه قادر شهرستان صحنه 
واقع شده اســت. شهبازى کل ســرمایه گذارى این 
پروژه را هشــت میلیارد ریال بیان کرد که با استفاده 
از دوونیم میلیارد ریال تســهیلات بانکى و پنج ونیم 
میلیارد ریال آورده مجرى اجرایى شده است. رئیس 
سازمان جهاد کشاورزى اســتان کرمانشاه تصریح 
کرد: آغاز عملیات اجرایى پروژه ســال 94 بوده که تا 
سال 97 تکمیل آن ادامه داشته و درحال حاضر آماده 
بهره بردارى است. شهبازى اشتغال زایى این طرح را پنج 
نفر به صورت مستقیم بیان کرد که نقشى در افزایش 

تولیدهاى پروتئینى استان خواهد داشت.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروى برق تبریز:

نصب 25 سامانه خورشیدى
 در تبریز، اسکو و آذرشهر

تبریز – اسد فلاح
      tabrizborna@gmail.com

مدیرعامل شرکت توزیع نیروى برق تبریز از برنامه این 
مجموعه جهت توسعه استفاده از انرژى خورشیدى 
براى تأمین نیروى برق خبر داد و گفت: در این راستا 
25 سامانه خورشیدى سه کیلوواتى در مدارس و مراکز 
آموزشى شهرهاى تبریز، اسکو، آذرشهر و خسروشاه 
نصب شده اســت. عادل کاظمى با بیان اینکه برنامه 
فوق در راستاى اجراى تفاهم نامه سازمان انرژى هاى 
نو ایران (سانا) با توانیر از سال 93 آغاز شده است، اظهار 
داشت: هم اکنون کل ظرفیت ســامانه هاى یادشده 
مجموعاً 75 کیلووات بوده و برق تولیدى آن ها به شبکه 
تزریق مى شود. وى با اشــاره به پیامدهاى استفاده از 
منابع فسیلى مثل گاز، گازوئیل و نفت تصریح کرد: 
آلودگى محیط زیست ناشى از سوخت نیروگاه هاى 
حرارتى به ویژه در زمســتان ما را بیش ازپیش براى 
جایگزین کردن انرژى هاى پاك و ارزان ترغیب مى کند. 
مدیرعامل شــرکت توزیع نیروى برق تبریز در ادامه 
گفت: برنامه ریزى هاى لازم جهت احداث 30 کیلووات 
نیروگاه خورشیدى در محل امور بهره بردارى شرکت 
توزیع نیروى برق تبریز در ســال 97 انجام شده و در 
این راســتا در ســال 96، یک نیروگاه خورشیدى 9 
کیلوواتى در محل امور برق باغمیشــه احداث شده 
اســت. به گفته وى، تاکنون یک فقره تاییدیه اتصال 
نیروگاه خورشــیدى به ظرفیت 51 کیلــووات و دو 
فقره تاییدیه اتصال به شبکه نیروگاه بادى به ظرفیت 
تجمعى یک هزارو980 کیلووات براى شرکت هاى برق 
منطقه اى و شرکت توزیع نیروى برق آذربایجان شرقى 
صادر شده است. مدیرعامل شرکت توزیع نیروى برق 
تبریز با بیان اینکه دولت قرارداد جدید تضمینى برق به 
مدت بیست سال با نیروگاه هاى تجدیدپذیر و با نرخ 
مصوب منعقد کرده است، گفت: تبریز یکى از مناطق 
مناسب براى احداث سامانه  خورشیدى است؛ چراکه 
به رغم باور عمومى در خصوص کارکرد نامناسب نیروگاه 
خورشیدى در دماى پایین تبریز، پنل هاى خورشیدى 
در مناطق با دماى کمتر راندمان بالاترى دارند. وى با 
بیان اینکه نظارت کامل بر عملیات سایت یابى، نصب، 
راه اندازى و بهره بــردارى نیروگاه هاى تجدیدپذیر از 
وظایف این شرکت است، تصریح کرد: ابلاغ و اجراى 
ظرفیت برآوردى ادارات و ارگان هاى مشــمول طرح 
تأمین 20درصد برق مصرفى از انرژى هاى تجدیدپذیر 
و پاك، مصوبــه هیئت وزیران، بــا تعامل و پیگیرى 

استاندارى در دستور کار قرار دارد. 

دریچه

استان ها
Provinces بررسى عملکرد سال گذشته

شهردارى اصفهان

اصفهان- گروه استان ها: قائم مقام شهردار 
نجف آباد گفت: موسسه حسابرس انتخاب شده 
توسط شــوراى اسلامى شــهر نجف آباد، بعد از 
کارشناسى مستمر اسناد مالى شهردارى، در صحن 
پارلمان شهرى از مطلوب بودن تمامى جنبه هاى 
مهم و بااهمیت عملکرد شهردارى خبر داد. محمد 
مغزى با اشاره به ارائه این گزارش در صحن شورا طى 
جلسه دوشنبه هفته جارى گفت: بررسى عملکرد 
شهردارى توسط مؤسســه حسابرسى منتخب 
شوراى اسلامى شهر، اقدامى در راستاى بررسى 
بیشتر و از تأکیدهاى همیشگى مجموعه شهردارى 
و شورا طى سال هاى اخیر محسوب مى شود که 
به صورت منظم و سالیانه انجام مى گیرد. مغزى 
از اختصاص رده «مطلوب» به عملکرد شهردارى 
به عنوان بالاترین رتبه ممکن در چنین بررسى هایى 
خبر داد و اذعان داشــت: بررسى از عملکرد سال 
گذشته شــهردارى صورت گرفته و در خصوص 
سال جارى نیز مؤسسه حسابرسى رسمى از سوى 
شوراى اسلامى شهر تا پایان شهریورماه انتخاب 
و فعالیت خود را جهت بررسى عملکرد شهردارى 
آغاز مى  کند. معاون برنامه ریزى و توســعه منابع 
انسانى شهردارى نجف آباد همچنین اضافه کرد: در 
جلسه شوراى اسلامى شهر که با موضوع ارائه این 
گزارش تشکیل شد، همانند روال سال هاى قبل 
نمایندگان موسسه حسابرسى دقیق تراز سپاهان 
گزارش خویش را ارائه کرد و در ادامه نیز اعضاى 
محترم شوراى اســلامى و نمایندگان شهردارى 
نظرات خود را بیان کردند. محمد مغزى بر انجام 
کامل و بــا دقت فرایند حسابرســى تأکید کرد؛ 
همچنین موضوع حسابرسى ضمنى در شوراى 
شهر از طرف شهردارى پیشنهاد و مقرر شد در طول 
سال نمایندگان حســابرس در شهردارى حضور 
داشته باشــند؛ زیرا اعتقاد داریم با چنین کارى 
ضمن افزایش اعتماد عمومى به بدنه شهردارى، 
در صورت وجود هرگونه مشکل یا اشتباه ناخواسته 
در فرایندهاى شهردارى، این اشکال ها به بهترین 
شکل برطرف خواهند شد؛ همچنین حسابرس 
منتخب با اعلام روند روبه پیشرفت سیستم ادارى، 
مالى، شهرســازى، املاك و... شهردارى براساس 
پیشینه گزارش هاى سال هاى گذشته اعلام کرد: 
مؤسسه منتخب شوراى اســلامى شهر، از اولین 
روز انتخاب مى تواند به بررسى پرونده ها و مدارك 
شهردارى بپردازد و این کار را در طول سال ادامه 
دهد یا در حالت دوم طى بازه زمانى مشــخصى 
با استقرار چند نیرو در شــهردارى، کار را به ثمر 
برساند. در حسابرسى صورت گرفته براى عملکرد 
شــهردارى در سال گذشته شــهردارى، ضمن 
استقرار حسابرس به همراه کارشناسان مربوطه 
در شهردارى و ضمن بررسى دقیق تمامى موارد 
و پرونده ها، در صورت نیاز برخى پرونده ها را براى 
بررسى بیشتر و تخصصى تر به دفتر مؤسسه منتقل 
کردند. مغزى در پایان افزود: بررسى هاى دقیق و 
عملکرد خوب این مؤسسه در پروسه حسابرسى و 
همچنین همکارى مطلوب شهردارى در این زمینه 
و سعه صدر حاضرین در جلسه تشریح عملکرد که 
چندساعتى به طول انجامید، موردتقدیر مهندس 
ابوترابى، ریاست و اعضاى محترم شوراى اسلامى 

شهر واقع شد.

درمان 90درصد بیمارى هاى 
قلبى جنین در شیراز

 شیراز- گروه استان ها:  عضو تیم جراحى جنین 
دانشگاه علوم پزشکى شیراز گفت: علوم پزشکى 
شیراز در انجام جراحى هاى جنین از مراکز پیشگام 
جهان به شــمار مى رود و امکان درمان 90درصد 
از جنین هاى مبتلا به نارســایى قلبى در شیراز 
وجود دارد. دکتر حمید آموزگار گفت: علت حدود 
40درصد مرگ ومیر نــوزادان بیمارى هاى قلبى 
است؛ حال آنکه تشــخیص و درمان به موقع این 
بیمارى مى تواند در کاهش آمار مرگ نوزادان تأثیر 
چشمگیرى داشته باشد . این پزشک متخصص 
خاطرنشان کرد: تشخیص اغلب بیمارى هاى قلبى 
به کمک اکوکاردیوگرافى جنین و از هفته هفدهم 
زندگى جنینى امکان پذیر است و اقدامات درمانى و 
در صورت لزوم انجام اینترونشن قلب جنین در سن 
20 تا 30 هفتگى مى تواند یک زندگى سالم را براى 
نوزاد رقم بزند . آموزگار با بیان این واقعیت که از هر 
100هزار نوزاد تازه متولد شده، یک مورد به مشکل 
قلبى مبتلاست، لزوم توجه به تشخیص به موقع 

بیمارى قلبى جنین قبل از تولد را متذکر شد .

کوتاه از استان ها

اقتصاد شهرى

گیلان- نســل فردا: معاون هماهنگى امور 
اقتصادى و توسعه منابع اســتاندارى گیلان و 
سرپرست فرماندارى رشــت در مراسم افتتاح 
خانه بهداشت روستاى خناچاه بخش مرکزى 
شهرستان رشت ضمن گرامیداشت هفته دولت، 
اظهار کرد: شرایط امروز کشور خیلى سخت تر 
از اوایل انقلاب نیست، آغاز انقلاب در سال 57 
هجرى شمسى مصادف با توطئه هاى دشمنان 
بود. ســیدمحمد احمدى با بیان اینکه دولت 
بخشى از ارکان نظام اســت که مسئول اجراى 
قوانین مصوب شده قوه مقننه است، تأکید کرد: مدیرانى با تفکر پشت میزنشینى جایى در این استان نخواهند داشت. 
سرپرست فرماندارى شهرستان رشت ضمن قدردانى از همکارى مردم و تلاش و زحمات بخشدار مرکزى و شوراهاى 
اسلامى شهرستان رشت براى احداث خانه بهداشت روستاى خناچاه، تصریح کرد: در طول این 40 سال با مدیریت 
فانتزى و کارتابلى نمى توانستیم به اهداف تعیین شده دست یابیم. احمدى یادآور شد: در هفته دولت سال جارى 315 
پروژه و طرح عمرانى با اعتبارى بالغ بر 412میلیاردو 566 میلیون تومان در شهرستان رشت افتتاح مى شود که از این 
تعداد 271 پروژه در بخش دولتى و 44 پروژه در بخش خصوصى است. وى افزود: با انجام این پروژه ها دوهزارو 190 

فرصت شغلى ایجاد مى شود که نسبت به مدت مشابه سال گذشته 3,1درصد افزایش داریم.

هرمزگان- گروه اســتان ها:  اســتاندار 
هرمزگان نوید افتتاح و وارد مدارشــدن فاز اول 
آب شیرین کن 100هزار مترمکعبى بندرعباس را 
طى دو هفته آینده به مردم داد و گفت: مقررشده 
طى هر سه الى چهار ماه بیست هزار مترمکعب 
از آن وارد مدار شــود که با افتتــاح کامل آن و 
راه اندازى آب شیرین کن یک میلیون مترمکعبى 
بار بزرگى از دوش منطقه برداشته خواهد شد 
و سد استقلال میناب نیز براى تأمین آب شرب 
شهرستان و کشــاورزى منطقه در نظر گرفته 
مى شود.  فریدون همتى به اتفاق هاى اخیر در کشور و تأثیر آن بر اقتصاد مردم اشاره کرد و افزود: گرانى و مشکلاتى به 
وجود آمده که همه باید تلاش کنیم و آن را به حداقل برسانیم و با همراهى مردم به فرمایش مقام معظم رهبرى این 
وضع طولانى نخواهد بود و با ایستادگى مردم، دشمن عقب نشینى خواهد کرد. وى، میناب را یکى از شهرستان هاى 
فعال و تأثیرگذار کشور دانست و اظهار کرد: یکى از دغدغه هاى به حق مردم این منطقه موضوع آب است. همتى به 
خشک سالى هاى اخیر در سال هاى اخیر اشاره کرد و گفت: طى جلسات متعددى که با وزارت کشور و به صورت ویژه با 
وزارت نیرو داشتیم مقرر شد تأمین آب شرب بندرعباس، خمیر و روستاهاى مسیر آن از طریق آب شیرین کن تأمین 

شود. 

فاز اول آب شیرین کن بندرعباس طى دو هفته آینده وارد مدار مى شودبا مدیریت فانتزى و کارتابلى نمى توانیم به اهداف تعیین شده دست یابیم

گیلان- رضوان نظرى راد
Naslefarda466@gmail.com 

ملارد- سحر مصطفوى آرام
              aaramm69@gmail.com
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موسى فکور، شهردار خمام:

از سرمایه گذاران و صاحبان طرح و اندیشه
 استقبال مى کنیم
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کرمانشاه- اکبر میثاقى
  kermanshahnaslefarda@yahoo.com

کرمانشاه- گروه استان ها
kermanshahnaslefarda@yahoo.com


